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KANADA: Světem i přes ignoraci našich médií cloumá solidarita s kanadskými kamioňáky,
kteří nesouhlasí s protipandemickými opatřeními vlády požadující karanténu při přechodu
hranic jednotlivých provincii právě pro řidiče trucků. Řidičům došla trpělivost s homosexuálním
předsedou vlády a ze všech koutů Kanady se vydali do hlavního města a vytváří dlouhé konvoje. Na
jejich podporu vznikla facebooková skupina, která měla během dvou dní 600 000 členů, byla vzápětí
zrušena a poté zase obnovena. Lidé mezi sebou vybírají peníze na podporu celé akce a v místech
setkávání se s účastníky jsou tvořeny sbírky potravin, kterými nespokojení Kanaďané dávají najevo
svůj odpor k aroganci politiků.

Kanadský předseda vlády Trudeau označil chování protestujících za teroristický čin a dost
možná tím ukončí svou kariéru. Již dva roky jsou totiž obyvatelé této krásné severoamerické
země terorizováni podobně, jako například Australané, čehož už mají dost. Šikanování vlastního
obyvatelstva, ale i lidí, kteří do Kanady přicestují, je vrcholem bezohlednosti. Vzpomeňme si, že oba
státy, tedy Austrálie i Kanada, bývaly často vzorem svobody a zdravého liberalismu (není myšlen ten
současný evropský neomarxistický liberalismus) a patřily k vysněným destinacím lidí hledajících
možnost začít nový život. Teď by do Austrálie či Kanady utíkal jenom blázen. Ze svobodných států se
spokojenými občany se staly diktaturou prošpikované režimy, přičemž k tomu stačily dva roky a
napomohla skutečnost, že v jejich čele stojí žena (Austrálie) nebo homosexuál (Kanada) podléhající
trendu levicového směřování Západu. Ostatně podobně to lze vnímat i všude jinde.

 

Evropskou unii též vedou především ženy, podle toho to vypadá, do funkcí se ve zkažené a
zdeformované části světa už se dostávají i transsexuální individua, čemuž odpovídá úroveň
rozhodování. Tímto nechceme nijak snižovat roli žen v moderní společnosti, velmi si jich vážíme
tam, kde odvádí skutečně dobrou práci, jen si myslíme, že ve vrcholné politice dělají více škod, než
kdyby se držely sfér, ve kterých by vynikaly. S takovou Leyenovou jsme například šlápnuli do
pěkného…vždyť víte kam. Teď jí bylo naštěstí evropskou ochránkyní práv přikázáno zveřejnit sms
komunikaci spojenou s nákupem vakcín. Vzhledem k tomu, že jde pro ni o velmi ožehavé téma, bude
zajímavé sledovat, zda li se podařilo tyto výměny zpráv zašantročit. Neočekávejme, že bychom se
něco dozvěděli. Země našeho kontinentu si především Pfizer velmi dobře obšancoval a o svůj byznys
nechce přijít.

Máme k dispozici rozhovor s význačným ruským odborníkem, který se vzniku vakcín proti
viru doslova směje, přičemž se to týká všech produktů včetně ruských. Logicky říká, že vývoj
vakcíny trvá 6 let minimálně. I kdyby měli farmaceutické společnosti náskok a jejich produkty by na
první vlnu byly schopny aktivně zapůsobit, vir se natolik za dva roky změnil, že původní
pseudovakcíny jsou de facto na nynější druh naprosto neúčinné, protože jde o úplně jiné viry. Proto
se všeobecně vakcíny na mutující virová onemocnění nevyrábí, protože nikdy nemohou fungovat. V
podstatě se do lidí perou naprosto neúčinné preparáty a je to jen byznys. Důkazem je momentálně
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tak vysoká pozitivita očkovaných lidí. Zmínil se i o PCR testech, které považuje za naprosto mylný
způsob diagnostiky. Ptáte se, proč se k tomu vracíme? Jen proto, abychom poukázali na nesmyslnost
konání současného vedení většiny států planety. Zde je odkaz na video a stojí za zhlédnutí.

Kanadští truckeři ukázali možnou cestu k odporu. Tato komunita je celosvětově natolik
rozsáhlá a potřebná, že jejich vzdor může být počátkem celosvětovému obratu k normálu. Jsou
skutečnými rytíři, ovšem mají i důležitou ekonomicko-společenskou roli. Bez nich by doba vedoucí ke
kolapsu byla velmi krátká, protože bez zásobování v době, kdy se vše dováží přes půl světa, nebude
za chvilku co jíst. Přesto je lidé podporují. Řidiči kamiónů jsou navíc i evropský fenomén, který
dokáže ovlivnit dění i u nás, bude li to třeba. Po vzoru Kanady už vznikají akce v Austrálii, v
Německu, je otázkou, kdy se přidají další. U nás v úterý vyráží konvoj nikoliv trucků, ale
nespokojených lidí z Ostravy a směřuje do Prahy. Důvodem je další snaha vlády prosadit novelu
Pandemického zákona v Parlamentu ČR, opět v režimu legislativní nouze a jen s minimálními
úpravami. Tento gestapácký zákon, jinak ho nelze ani nazvat, má dát možnost politikům dělat si s
námi co chtějí. V době, kdy část světa opouští pandemickou hysterii, se naše vláda po vzoru
Rakouska snaží přitvrdit. A aby toho nebylo málo, vědci z Wuchanu přišli s novým virem z netopýra,
který je těsně před přenosem na člověka a jde ,,samozřejmě“ o mnohem nebezpečnější s vyšší
mortalitou. To už stojí za vyhlášení odměny za likvidaci Gatese a spol. Berte tu myšlenku jako
nadsázku, ale zase ne tak velikou. Pokud jde o nás, držíme Kanaďanům palce a naše občany
vyzýváme k návratu na Malostranské náměstí. Tedy 1.2 2022 právě tam.
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